



Beauty & SPA Gold

Thalasso bahenní regenerace Thalgo / *Thalasso mud regeneration Thalgo* /

Thalasso Fangoregenerierung Thalgo

(45 Min.)



Je rozmazlující a hloubkově výživná péče s detoxikačními i ozdravujícími účinky, která Vaše ruce zbaví všech škodlivých látek a virů a dodá pokožce chybějící a potřebnou regeneraci, hydrataci, minerály a vitamíny. Péče zahrnuje peeling rukou, mineralizující relaxační lázeň s kameny a solí z Mrtvého moře, bahenní masku z Mrtvého moře a uvolňující masáž rukou s demineralizačním a hydratačním krémem.

It is a pampering and deeply nourishing care with detoxifying and healing effects, which will get rid of your hands of all harmful substances and viruses and provide the skin missing and necessary regeneration, hydration, minerals and vitamins. The treatment includes hand peeling, mineralizing relaxation bath with stones and Dead Sea mud, Dead Sea mud mask and relaxing hand massage with demineralising and moisturizing cream.

Eine verwöhnende und tiefgehende Nährpflege mit entgiftenden und gesundheitsfördernden Wirkungen, die Ihre Hände von allen Schadstoffen und Viren befreien und der Haut die fehlende und erforderliche Regenerierung, Hydrierung, Mineralstoffe und Vitamine zuführen. Die Pflegeanwendung umfasst ein Händepeeling, ein mineralisierendes Entspannungsbad mit Steinen und Salz aus dem Toten Meer, eine Fangomaske aus dem Toten Meer sowie eine lockernde Handmassage mit Demineralisierungs- und Hydrierungscreme.



Olejevá anti-stresová masáž / *Anti-stress Oil massage* / *Antistress-Ölmassage* (60 Min.)

Celotělová masáž, obsahuje pomalé dlouhé masážní hmaty a využívá také sílu aromaterapie pro maximální relaxaci, vonné masážní oleje a esence, s možností výběru levandule nebo citrónové trávy.

Full body massage, contains slow long massage touches and also uses the power of aromatherapy for maximum relaxation, fragrant massage oils and essences, with a choice of lavender or lemon grass.

Ganzkörpermassage, beinhaltet langsame, lange Massage-Handgriffe und nutzt auch die Kraft der Aromatherapie zur maximalen Entspannung, Massage-Duftöle und Essenzen mit der Auswahl unter Lavendel und Zitronengras.

Masáž lávovými kameny / *Hot Stone massage* / *La-Stone-Massage* (60 Min.)

Je jednou z nejlepších terapií na celkovou regeneraci a relaxaci organismu. Lávové kameny mají mimořádně silné energetické vibrace a schopnost absorbovat, udržovat a postupně uvolňovat teplo. Pozitivně ovlivňují lymfatický systém a relaxaci svalstva spojenou s ústupem bolesti.

It is one of the best therapies for an overall regeneration and relaxation of the body. Hot Stones have extremely strong energy vibrations and the ability to absorb, maintain and gradually release the heat. They have a positive effect on the lymphatic system and muscle relaxation associated with the pain relief.



Sie ist eine der besten Therapien zur allgemeinen Regenerierung und Entspannung des Körpers. Die Lavasteine besitzen außerordentlich starke Energievibrationen und die Fähigkeit, Wärme zu absorbieren, zu halten und allmählich freizugeben. Positiv beeinflussen sie das Lymphsystem und die Muskellockerung, was zum Rückgang von Schmerzen führt.



Thalgo SPA Ritual INDOCÉANE

(25 Min.)

sladko-slaný tělový peeling / *sweet & salty body peeling* / *süß-salziges Körperpeeling*

Příjemný sladko-slaný peeling ze třtinového cukru, soli e Středomořího moře a esenciální oleje budou vmasírovány do Vaší pokožky, kterou zanechá jemnou a hedvábně měkkou.

A pleasant sweet & salty peeling from cane sugar, Mediterranean salt and essential oils will be massaged into your skin, leaving it soft and silky.

Angenehmes süß-salziges Peeling aus Rohrzucker, Salz aus dem Mittelmeer und Essenzöl, die in Ihre Haut einmassiert werden und sie geschmeidig und seidenweich werden lassen.

